

《单词百科:Brachioradialis是什么意思?Brachioradialis怎么发音?Brachioradialis的解释和用法》

英语单词Brachioradialis是什么意思?Brachioradialis怎么读?Brachioradialis怎么发音?简答网为您整理了Brachioradialis的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



Brachioradialis怎么读

Brachioradialis的读音:[bre t 're d l s]

Brachioradialis的意思

1、肱桡肌;

Brachioradialis的双语例句

1、 Under the operating microscope magnifying $\times 10$, the intramuscular dissection was performed along the radial collateral artery, radial recurrent artery and the muscular

branches of radial artery into brachioradialis muscle for observing the anastomosis of above muscular branches in brachioradialis muscle.

在手术显微镜下放大10倍，沿桡侧副动脉、桡侧返动脉及桡动脉向肱桡肌发出的肌支向肌内解剖，观察上述肌支在肱桡肌内的吻合情况。

2、Applying RQA, we analyse the EMG of biceps brachii muscle and brachioradialis muscle under different loads, point out the percent recurrence of brachioradialis muscle is higher than that of biceps brachii muscle and more periodic.

应用RQA分析了肱二头肌及肱桡肌在不同负重下的肌电信号，发现肱二头肌肌电信号的递归点百分数均比肱肌高，有较强的周期性嵌入。

3、According to the comparative analysis, the author propose that Fang should pay attention to the regulation of shot point in order to better pectoralis major muscle and the brachioradialis muscle strength.

经对比分析建议方应注意击球点的调节，以便胸大肌和肱桡肌能更好的发力。

4、The successful design of reverse brachioradialis musculocutaneous flap, whose pedicels are radial recurrent artery and radial brachioradialis branches, provide a novel operation way for the soft tissue restoration and muscular reconstruction of forearm and wrist.

设计了以桡侧返动脉及桡动脉肱桡肌肌支为蒂的逆行肱桡肌皮瓣，为前臂和腕部软组织修复及肌肉重建提供了一种新的手术方法。

5、MF's dissension extent for working muscles tapered off as triceps muscle, biceps muscle, and brachioradialis muscle.

工作肌群MF下降幅度，由大到小依次为肱三头肌>肱二头肌>前腕骨肌。

6、Result: The EMGs and motor nerve conduction velocities (MCVs) were normal at the brachioradialis and extensor carpi radialis longus in all patients.

结果：在肱桡肌、桡侧伸腕长肌肌电图及运动神经传导速度（MCV）均正常。

7、In 80 adult upper limbs, the fibrous bridge of the extensor carpi radialis brevis and arcade of supinator were all found, while the triceps brachii bridge and the brachioradialis bridge were present in 48 sides (60%) and 34 sides (42.5%) respectively.

在80侧成人上肢中均可见到桡侧腕短伸肌纤维桥及旋后肌弓，有肱三头肌纤维桥的48侧（60%），肱桡肌纤维桥的34侧（42.5%）。

8、The muscle belly, and the length, width and thickness of muscle tendon in the brachioradialis muscle were measured after red emulsion filling.

通过红色乳胶灌注后，分别测量肱桡肌的肌腹、肌腱的长度、宽度、厚度。

9、Applied anatomy of the brachioradialis myocutaneous flap

肱桡肌皮瓣的应用解剖学研究

10、The nutrient vessels of brachioradialis muscle: The radial collateral artery, radial recurrent artery and direct branches of radial artery supply the blood for brachioradialis muscle.

肱桡肌营养血管：肱桡肌由桡动脉发出的桡侧副动脉、桡侧返动脉及桡动脉直接肌支等供血。

11、The clinical application of repairing oral cancer defects by brachioradialis muscle with radial forearm flap

前臂桡侧皮瓣+肱桡肌修复口腔癌缺损的临床应用

12、Mainly involved were muscles of trapezium, deltoid and brachioradialis but biceps was relatively less.

累及的肌肉主要是斜方肌、三角肌和肱桡肌，肱二头肌次之。

13、Applied anatomy and clinical application of reverse brachioradialis myocutaneous flap

逆行肱桡肌皮瓣的解剖与临床应用

以上是简答网为您整理的Brachioradialis怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Brachioradialis的用法、Brachioradialis的释义、Brachioradialis的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Brachioradialis>